

Møde den: Ledelsesmøde 2. februar 2023 10:15-16:00 (så færgen kl. 16:45 kan nås)
Mødelokale: Fysisk møde i Johns mødelokale (Teams for Louise hvis ikke i Aarhus)

Deltagere: Eva Friis Møller, John Jensen, Flemming Skov, Helene Nyegaard Hvid, Stine Wendelboe Bjorholm, Louise Verner Machholdt, Mikkel Tamstorf
Afbud: Theresa Elias

Mødeleder: Mikkel

Tidens motto: Hvad har vi besluttet? – Hvordan og hvem implementerer?

1. **Velkomst – 10:15**

2. **Godkendelse af dagsorden og valg af referent (beslutningsreferat)**

- Kort drøftelse af forretningsorden og prioriteringer om referat (DK+UK)

3. **Status for strategiske initiativer – 10:25**

- 3.1 Center for Green Transition and Marine Ecology (Stine)
- 3.2 Biodiversitetsprofil (Flemming)
- 3.3 Arktisk profilering (Mikkel)
- 3.4 MFS fagdatacenter (John)
- 3.5 Vidensudveksling og synergi mellem modelleringsgrupper (Alle)
- 3.6 Institutkonference 2024 (Stine)
- 3.7 Fælles ledelsesgrundlag, udvikling af ledelsen (Mikkel)
 - Proces for opfølgning på strategiske initiativer (hvor har vi materialet?, hvor registreres kommende opdateringer?)

Frokost – 12:15

(Mikkel skal deltage i virtuelt møde 12:20-13:00)

4. **Sagsfremstilling for PhD-initiativ – 13:00**

- Beslutning om ny incitamentsstruktur. Oplæg fra Stine.
- Drøftelse og beslutning om formidling af incitamentet

5. **Personale, rekrutteringer mv. – 13:30**

- Drøftelse af bench mark om antal professorer. Oplæg ved Stine.
- Opdatering af rekrutteringsplan (Alle)
- Igangværende processer (Alle)
- Karriereveje for rådgivere

6. **Institutforum – 14:05**

- 6.1 De 6 bud skal ud og leve (kommende institutforummøde)
- 6.2 Fejring af succeser (kommende institutforummøde)



Pause – 14:20

7. Økonomi – 14:30

- Opdatering om 2022 resultatet og evt. aftaler for 2023 (Louise og Mikkel)
- Fordeling af ekstern/intern tid 2021-2022
- Allokering af timer til instituttid, herunder undervisning
- Konkretisering af hvordan vi sikrer hjælp til inddækning
- Status og proces for cover letter til godkendelser hos IL

8. Forskningsudvalget – 15:00

- Input fra Christian Sonne ift. ny fundraiser. Drøftelse og beslutning om hvad vi gør.
- Ønske om implementering af, at alle VIP har et ORCID, som FU kan bruge til målrettet hjælp ved ansøgningsrunder, priser, doktorafhandlinger mv.
- Støtte til Young Researchers (Pitch og generel støtte)

9. Værdier for hjemmearbejde - 15:30

- Drøftelse om korrektion af eksisterende værdier for ECOS som arbejdsplads. Flemming kommer med sagsfremstilling.

10. Tidsallokering, MitHR – 15:45

Status og udfordringer (alle)

11. Eventuelt – 15:55